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Protokół  XXXVI sesji 

Rady Miejskiej we Włoszczowie 

z dnia 25 listopada 2021 roku 

 

                Obrady trzydziestej szóstej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie  rozpoczęły się 

o godzinie 900 i trwały do godzinny 1000. W obradach sesji uczestniczyło 15 radnych zgodnie 

z listą obecności.  

W sesji uczestniczyli również: 

1. Grzegorz Dziubek – Burmistrz Gminy 

2. Henryka Skiba – Sekretarz Gminy, 

3. Sławomir Owczarek – Dyrektor Biura ds. Inwestycji, 

4. Dariusz Górski - Skarbnik Gminy, 

5. Michał Ślęzak – Naczelnik Wydziału MRO,  

6. Monika Kowalska – Naczelnik MRO, 

7. Iwona Boratyn – Rzecznik Prasowy Gminy Włoszczowa, 

8. Konrad  Kokowski  – Adwokat. 

       

Obradom przewodniczył Grzegorz Dudkiewicz.  

Przewodniczący Rady Miejskiej powitał wszystkich zaproszonych gości. 

Do punktu 1  

Przewodniczący Rady - otworzył obrady trzydziestej szóstej sesji VIII kadencji Rady Miejskiej 

we Włoszczowie. 

Stwierdził, iż zgodnie z listą obecności w obradach uczestniczy 15 radnych i obrady są 

prawomocne.  

Na sekretarza obrad powołał Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej Krzysztofa Suligę.  

Do punktu 2 

Przewodniczący Rady – zwrócił się z pytaniem czy są uwagi lub propozycje zmian  

do porządku obrad, uwag nie zgłoszono. Przewodniczący zaproponował wprowadzenie               

w punkcie 5.8 projektu uchwały w sprawie ,, zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2021-2029’’ oraz punkcie 5.9 projektu 

uchwały w sprawie ,, rozpatrzenia wniosku o podwyższenie kryterium dochodowego przy 

ustalaniu odpłatności za pobyt w Klubie ,,Senior+’’. 

Przewodniczący Rady – poddał pod głosowanie przyjęcie porządku obrad wraz z wprowadzoną 

zmianą. 

Głosowanie: 15 głosów „za”, porządek obrad wraz z wprowadzoną zmianą został przyjęty. 

Porządek obrad wraz z wprowadzoną przedstawia się następująco: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie  prawomocności obrad, powołanie sekretarza obrad.  

2. Zatwierdzenie porządku obrad.  

3. Przyjęcie protokołu XXXV  sesji VIII kadencji Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

4. Informacja Burmistrza z realizacji uchwał  XXXV sesji Rady Miejskiej.  

5. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy Włoszczowa, 

2) zasad przyznawania oraz wysokości diet przysługującym radnym Rady Miejskiej we 

Włoszczowie, 

3) wprowadzenia opłaty targowej na terenie Gminy Włoszczowa, 

4) przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami 

pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności 

pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022, 

5) określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości, 

6) obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku rolnego na 2022r.,  

7) zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021 rok, 

8) zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy 
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Włoszczowa na lata 2021-2029’’, 

9) rozpatrzenia wniosku o podwyższenie kryterium dochodowego przy ustalaniu 

odpłatności za pobyt w Klubie ,,Senior+’’. 

6. Sprawy różne. 

7. Zamknięcie obrad.   

 

Do punktu 3     

                                                                                                                                                                                                                             

Przyjęcie  protokołu XXXV sesji  Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

Przewodniczący Rady -  zwrócił się do Rady informując, iż protokół  XXXV sesji  Rady 

Miejskiej VIII kadencji z dnia 28 października  2021r. pozostawał do wglądu w Biurze Rady  

Miejskiej, każdy radny miał możliwość zapoznania się i wniesienia uwag. Zapytał czy są  uwagi 

co do treści protokołu. W związku z tym, że nie zostały zgłoszone żadne uwagi, protokół 

poddany został pod głosowanie. 

Głosowanie: 15 głosów „za”  -  protokół XXXV sesji  Rady Miejskiej VIII kadencji z dnia 28 

października 2021r został przyjęty. 

Do punktu 4 

Informacja  z realizacji uchwał  z  XXXV sesji  Rady Miejskiej. 

Przewodniczący Rady – poprosił Burmistrza Gminy Włoszczowa o przedstawienie informacji 

z realizacji uchwał. 

Burmistrz - poinformował, iż na XXXV sesji Rady Miejskiej w dniu 28 października 2021r. 

podjęto 5 uchwał, które zostały udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej Gminy 

Włoszczowa  z których przekazano: 

28 października 2021r. – 1 uchwałę do publikacji w Dzienniku Urzędowym Województwa 

Świętokrzyskiego, 

29 października 2021r. - 2 uchwały Wojewodzie Świętokrzyskiemu, 

29 października 2021r. – 2 uchwały  Regionalnej Izbie Obrachunkowej, 

wykonaniu  przez Burmistrza Gminy podlegało sześć uchwał. 

W okresie między sesjami wydanych zostało 10 zarządzeń dotyczących funkcjonowania urzędu   

i jednostek organizacyjnych.  

Przewodniczący Rady- poinformował, że przechodzimy do kolejnego punktu porządku obrad. 

Dodał, że projekty uchwał wraz z uzasadnieniem radni otrzymali w przesłanych materiałach. 

Ponadto projekty uchwał były przedmiotem obrad na posiedzeniu stałych komisji Rady 

Miejskiej. Uchwały poddawane będą pod głosowanie w kolejności wymienionej w porządku 

obrad. 

Do punktu 5 

Podjęcie uchwał w sprawach: 

Do punktu 5.1  

ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy Włoszczowa  

Przewodniczący Rady- poinformował, iż stosując się do  Rozporządzenia Rady Ministrów           

z dnia 25 października 2021 roku w sprawie wynagradzania pracowników samorządowych   

będzie procedowany projekt uchwały. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Piotr Turczyński – poprosił o wyjaśnienie dot. dodatku specjalnego który przysługuje  

Burmistrzowi. 

Anna Malinowska – poinformowała, iż dodatek specjalny naliczany jest w kwocie 30% od 

wynagrodzenia zasadniczego i dodatku funkcyjnego, wynosi 4083 zł.  

 Przewodniczący Rady -  odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, 

a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14  głosami ”za” , 1 głos ,,przeciw’’ 

podjęła uchwałę Nr XXXVI/240 /21 w sprawie ustalenia wynagrodzenia Burmistrza Gminy 

Włoszczowa. 
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Do punktu 5.2 

zasad przyznawania oraz wysokości diet przysługującym radnym Rady Miejskiej we 

Włoszczowie  

Przewodniczący Rady – poinformował, że  na połączonych  stałych  komisjach Rady Miejskiej 

grupa radnych złożyła wniosek o obniżenie wysokości diet niezależnie od pełnionej funkcji,     

w przedstawiono proponowanym projekcie uchwały którą radni dostali w materiałach na sesje 

średnio o 5% . 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za”, 1 głos ,, przeciw’ 

podjęła uchwałę Nr XXXVI/241/21 w sprawie zasad przyznawania oraz wysokości diet 

przysługującym radnym Rady Miejskiej we Włoszczowie. 

 

Do punktu 5.3   

wprowadzenia opłaty targowej na terenie Gminy Włoszczowa 
 Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”, 2 głosami                           

,,wstrzymuję się ’’ podjęła uchwałę Nr XXXVI/242/21 w sprawie wprowadzenia opłaty 

targowej na terenie Gminy Włoszczowa. 

 

Do punktu 5.4  

przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa z organizacjami pozarządowymi oraz 

podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o działalności pożytku publicznego                     

i o wolontariacie, na rok 2022 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXVI/243/21 w sprawie przyjęcia Programu współpracy Gminy Włoszczowa     

z organizacjami pozarządowymi oraz podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy                 

o działalności pożytku publicznego i o wolontariacie, na rok 2022. 

 

Do punktu 5.5  

określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości 

Przewodniczący Rady – poprosił  o przedstawienie Barbarę Strączyńską projektu uchwały. 

Barbara Strączyńska – poinformowała, iż  uchwała w sprawie wysokości stawek podatku od 

nieruchomości  na 2022 rok  zakłada wzrost  stawek podatku od nieruchomości  w stosunku do 

stawek  obowiązujących w 2020 r. jak i w 2021r. o 5% . Podkreśliła również, iż proponowane 

stawki są dużo niższe od stawek obowiązujących w innych gminach. Stawki podatku na 2021r. 

na  terenie  gminy nie uległy zmianie  w stosunku do 2020r. mimo, że   wskaźnik cen towarów           

i usług  konsumpcyjnych  w pierwszym półroczu  2020r. w stosunku do pierwszego półrocza  

2019r. wyniósł 103,9%  (wzrost cen  o 3,9%) i  górne granice stawek podatku od nieruchomości 

na 2021 rok zostały ustalone przez Ministra Finansów poprzez podwyższenie obowiązujących 

w 2020 roku wskaźnikiem 3,9%. 

Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały. 

Piotr Turczyński - uważa, iż proponowane podwyżki nie są to odpowiednie decyzje                           

i podejmowane we właściwym czasie. 

Sekretarz- wyjaśniła, iż ustawa nakłada obowiązek podwyższenia wynagrodzenia Burmistrza 
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podkreśliła również, że podwyżki diet radnych były by większe gdyby nie dzisiejsza uchwała, 

ponieważ z mocy prawa wzrosły stawki diet.  

Jerzy Wiśniewski – zwrócił uwagę, iż gdyby nie dzisiejsza uchwała z mocy prawa,  

przewodniczącego  dieta wynosiłaby 3200 zł. a wynosi 2600 zł.  

Skarbnik- poinformował, że wskaźnik wzrostu podatku w roku 2020 wynosił 3,9% w roku 2021 

3,6%. Zwrócił także uwagę, iż poziom inflacji w 2021 roku wynosi 7%. Podkreślił także, że 

Minister Finansów  publikuje co roku wskaźnik waloryzacji do podatków i opłat lokalnych 

dlatego też stawki podatkowe należy waloryzować, ponieważ wpływa na budżet gminy na lata 

przyszłe.  

Przewodniczący Rady – poprosił o zwolnienie z odczytania  treści uchwały i  przystąpiono do 

głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 13 głosami ”za”, 1 głos ,,przeciw’’ ,                     

1 głos  ,, wstrzymuję się ‘’ podjęła uchwałę Nr XXXVI/244/21 w sprawie określenia wysokości 

stawek podatku od nieruchomości. 

Do punktu 5.6 

obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów podatku rolnego na 2022 r. 

Przewodniczący Rady – poprosił  o przedstawienie Barbarę Strączyńską projektu uchwały. 

Barbara Strączyńska – poinformowała , iż obniża się średnią cenę skupu żyta do celów podatku 

rolnego na rok podatkowy 2022 z kwoty 61,48 zł za jeden kwintal do kwoty 54, 00 zł za jeden kwintal. 

Podatek rolny z 1 ha przeliczeniowego na 2022 rok wynosić będzie 135,00 zł a z 1 ha  

fizycznego 270,00 zł.  

 Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały, a po jej odczytaniu przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 14 głosami ”za’’ , 1 głos ,, wstrzymuj 

się ‘’ podjęła uchwałę Nr XXXVI/245/21 w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do 

celów podatku rolnego na 2022 r. 

Do punktu 5.7 

zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021 rok 

 Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXVI/246/21 w sprawie zmian w budżecie Gminy Włoszczowa na 2021 rok. 

Do punktu 5.8  

zmieniająca uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Włoszczowa na 

lata 2021-2029 

 Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXVI/247/21 zmieniającą uchwałę w sprawie Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Włoszczowa na lata 2021-2029. 

Do punktu 5.9  

rozpatrzenia wniosku o podwyższenie kryterium dochodowego przy ustalaniu odpłatności za 

pobyt w Klubie ,,Senior+’’ 

 Przewodniczący Rady – zapytał czy są  pytania do projektu uchwały, pytań nie wniesiono. 

Odczytał treść uchwały pomijając podstawę prawną i uzasadnienie, a po jej odczytaniu 

przystąpiono do głosowania. 

W wyniku głosowania Rada Miejska we Włoszczowie 15 głosami ”za” (jednogłośnie) podjęła 

uchwałę Nr XXXVI/248/21 w sprawie rozpatrzenia wniosku o podwyższenie kryterium 

dochodowego przy ustalaniu odpłatności za pobyt w Klubie ,,Senior+’’. 

Do punktu 6 
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Sprawy różne 

Roman Sybis –  poprosił  w imieniu mieszkańców o zamontowanie altany śmietnikowej przy 

bloku nr 25 i 26 na os. Brożka  we Włoszczowie oraz ustawienie dodatkowego kosza na śmieci 

na ulicy Żeromskiego.  

Sławomir Owczarek – wyjaśnił, że w projekcie planu jednostkowego wydatków budżetowych 

na rok 2022 zostało ujęte zadanie na montaż altan. Poinformował także, że dodatkowy kosz na 

ulicy Żeromskiego będzie ustawiony.  

Przewodniczący Rady – zapytał o status ulicy Partyzantów. 

Sławomir Owczarek – poinformował, iż ulica Partyzantów oraz ulica Jędrzejowska stały się 

ulicami gminnymi z mocy prawa.  

Burmistrz – przypomniał, że w 2015 roku mimo, iż ronda nie były w gestii gminy były 

zagospodarowywane i nadal będą upiększane.  

Do punktu 7 

Przewodniczący Rady  - stwierdził, iż został wyczerpany porządek obrad i zamknął obrady 

trzydziestej szóstej sesji Rady Miejskiej we Włoszczowie.  

 

 

 

    

     Protokołowała                                                               Przewodniczący Rady Miejskiej  

 

/-/  Monika Kozieł                                                                 /-/  Grzegorz Dudkiewicz 

 

 


